Northbridae General Insurance Company
NAME AND ADDRESS OF INSURANCE COMPANY / NOM ET ADRESSE DE LA COMPAGNIE D'ASSURANCE

NAME AND ADDRESS OF INSURED / NOM ET ADRESSE DE L'ASSURE

1172895 Alberta Ltd. o/a Qil City Express
P.O. Box 5103 Station Main. Fort McMurray. AB T9H 3G2

ALL VEHICLES OWNED, REGISTERED OR LEASED IN THE NAME OF THE INSURED/
TOUS LES VEHICULES DETENUS, IMMATRICULES OU LOUES AU NOM DE L'ASSURE

EFFECTIVE DATE / DATE D'ENTREE EN VIGUEUR (YYYY/MM/DD) DATE OF EXPIRY / DATE D'EXPIRATION (YYYY/MM/DD)

2022/04/15 2023/04/15
POLICY NUMBER / POLICE NUMERO AGENT or BROKER / AGENT ou COURTIER
2027259 CMB INSURANCE BROKERS

MOTOR VEHICLE LIABILITY INSURANCE CARD / CERTIFICAT D'ASSURANCE - AUTOMOBILE RESPONSABILITE

CANADA INTER-PROVINCE

APPLICABLE WITHIN CANADAAND THE UNITED STATES OF AMERICA/ EN VIGUEUR AU CANADA ET AUX ETAS-UNIS D'AMERIQUE

This certificate is subject to the terms and conditions of the insurer's standard
automobile policy.

This certifies that the party named herein is insured against liability for bodily injury and
property damage by reason of the operation of the motor vehicle described herein, in an amount
not less than the statutory minimum requirements in any area of Canada.

WARNING - Any person who issues or produces a card to show that there is in force a policy
of insurance as indicated herein that is in fact not in force is liable to a heavy fine and/or
imprisonment and his licence may be suspended.

This card should be carried in the insured vehicle for production as proof of insurance when
demanded by police.

i aux

Le présent certificat est
automobile de I'Assureur.

Ce certificat atteste que la personne susnommeée est assurée contre la responsabilité pour
blessures et dommages aux biens découlant de I'usage du véhicule ci-décrit, conformément aux
limites minimales exigées par les lois d'assurance en vigueur partout au Canada.
AVERTISSEMENT - Quiconque émet ou présente un tel certificat comme preuve d'une police
d'assurance-responsabilité qui effectivement n'est pas en vigueur, est coupable d'une infraction
passible d'une forte amende et/ou d'emprisonnement et suspension de son permis. Ce
certificat doit étre laissé dans le véhicule assuré afin d'étre présenté comme preuve d'assurance
lorsque la police I'exige. 18109102

lj p et iti de la police d'assurance



